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rohu voják se samopalem připomíná válku? Člověk je dokonale adapta-
bilní tvor, zvykne si na všechno. Pro Izraelce je tento stav samozřejmostí. 
A nepochybuji o tom, že i mně bude atmosféra Izraele o pár dní později 
připadat celkem normální. O  to zajímavější pro mě ale je první dojem. 
Těžko říct, zda to ostatní turisté z Evropy vnímají podobně… Mně ale při-
jde, že tu něco mezi vším tím blahobytem není v pořádku. Poprvé mám 
pocit, že někde na světě nejsem moc vítán. A taky mám úplně obyčejný 
strach – stejně jako první den v Turecku.
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